*~*~* Invitation *~*~* 

The Tourism Convention and Hospitality Society (TCHS) always invite industry executives and well-known scholars to speak to our students. This time, we have invited Ms Gloria Ma, Director of HR Department of Mandarin Oriental, to share with us about “Talent Management and Career in the Hospitality and Gaming Industry”. 
The seminar will be held on 11 Dec 2013 at 14:00-16:00 at HG01. The seminar only serves for 80 persons. If you are interested to participate, please visit our TCHS booth at J1 area B, or click the link below for registration. 
Free refreshment will be provided for all participants after the seminar. 
Hospitality Seminar Series 
Date: Wednesday, 11 Dec 2013
Time: 2:00pm – 4:00pm
Venue: Ho Yin Convention Center, Room HG01
Speaker: Ms. Gloria Ma, Director of HR Department of Mandarin Oriental
Title: Talent Management and Career in the Hospitality and Gaming Industry

Remark: Formal dressing code is required. 
旅遊， 會展及款客服務專業學(TCHS)會每年都會邀請到酒店業界專業人士為同學們分享經驗，今次我地誠邀澳門文華東方酒店人力資源總監馬海珊小姐到澳門大學為同學們進行一個講座，馬小姐屆時會同大家講解自身在人力資源工作範圍的經驗。 
是次活動時間為12月11日下午2-4時，地點為HG01，名額80人，有興趣參與者請盡快報名，報名方法如下，另外可於12月2至12月10號親臨J1現場報名。講座後設茶點招待，費用全免，敬請參與。 
款客服務業講座系列 
日期: 星期三, 2013年12月11日
時間: 下午二時至四時
地點: 澳門大學何賢會議中心一號演講廳
主講嘉賓:澳門文華東方酒店人力資源總監馬海珊小姐
演講題目: 款客服務及博彩業之智慧管理及行業發展

注意：講座當日必須正裝出席 
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~All are Welcome~



